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Protokół Nr 0012.05.44.2021

Komisji Edukacji, Kultury i Sportu Rady Miasta Kalisza

z posiedzenia, które odbyło się w dniu 20 grudnia 2021 roku

*********************************************************************

Obecni na posiedzeniu wg listy obecności dołączonej do niniejszego protokołu.

*********************************************************************

PORZĄDEK OBRAD

1. Otwarcie posiedzenia.

2. Zatwierdzenie porządku obrad.

3. Projekt  uchwały  w  sprawie  ustalenia  stawek dotacji  przedmiotowych dla  Ośrodka

Sportu, Rehabilitacji i Rekreacji w Kaliszu – samorządowego zakładu budżetowego na

2022 rok. 

4. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2021 rok. 

5. Projekt  uchwały  w  sprawie  zmiany  Wieloletniej  Prognozy  Finansowej  dla  Miasta

Kalisza na lata 2021 – 2043. 

6. Projekt uchwały w sprawie ustalenia „Zasad i warunków sytuowania na terenie miasta

Kalisza  obiektów małej  architektury,  tablic  reklamowych  i  urządzeń  reklamowych

oraz ogrodzeń, ich gabarytów, standardów jakościowych oraz rodzajów materiałów

budowlanych, z jakich mogą być wykonane”. 

7. Korespondencja:

a) Pismo  Wiceprezydenta  Miasta  Kalisza  z  dnia  9  grudnia  2021  r.

(WKST.3020.5.13.2022) z zaproszeniem Przewodniczącego oraz 1 członka  Komisji

Edukacji, Kultury i Sportu do udziału w pracach Komisji Konkursowej oceniającej

oferty na realizację w 2022 roku zadań z zakresu rozwoju sportu;

b) Zarządzenie  Nr  771/2021  Prezydenta  Miasta  Kalisza  z  dnia  9  grudnia  2021  r.

w sprawie wyboru wariantu średniej  niezbędnej do obliczania relacji na lata 2022-

2025, o której mowa w art. 243 ustawy o finansach publicznych;

c) Uchwała  Nr  SO  –  2/0951/697/2021  Składu  Orzekającego  Regionalnej  Izby

Obrachunkowej w Poznaniu z dnia 13 grudnia 2021 r. w sprawie: wyrażenia opinii

o  możliwości  sfinansowania  deficytu  przez  Miasto  Kalisz  przedstawionego

w projekcie budżetu na 2022 rok;



d) Uchwała  Nr  SO  –  2/0952/215/2021  Składu  Orzekającego  Regionalnej  Izby

Obrachunkowej w Poznaniu z dnia 13 grudnia 2021 r. w sprawie: wyrażenia opinii

o projekcie uchwały budżetowej Miasta Kalisza na 2022 rok;

e) Uchwała  Nr  SO  –  2/0957/215/2021  Składu  Orzekającego  Regionalnej  Izby

Obrachunkowej w Poznaniu z dnia 13 grudnia 2021 roku w sprawie: wyrażenia opinii

o projekcie Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Kalisza na lata 2022-2043.

8. Sprawy bieżące i wolne wnioski.

9. Zamknięcie posiedzenia.

***************************************************************************

Ad.1.Otwarcie posiedzenia.

Otwarcia  posiedzenia  dokonał  Przewodniczący  Komisji  Edukacji,  Kultury  i  Sportu  Rady

Miasta Kalisza pan Marian Durlej witając wszystkich obecnych radnych i gości. 

Ad.2.Zatwierdzenie porządku obrad. 

Głosowanie: 6 osób za (6 obecnych). Porządek obrad został przyjęty jednomyślnie. 

Ad.3.Projekt uchwały w sprawie ustalenia stawek dotacji przedmiotowych dla Ośrodka

Sportu, Rehabilitacji i Rekreacji w Kaliszu – samorządowego zakładu budżetowego na

2022 rok. 

Głos w tej sprawie zabrał Dyrektor Ośrodka Sportu, Rehabilitacji i Rekreacji pan Mirosław

Przybyła, który powiedział, że dotacja  wynosi 46%. Rok jest trudny, nieprzewidywalny, stąd

prośba o ustalenie stawek dotacji. 

Głos  zabrał  Radny  Grzegorz  Chwiałkowski,  który  stwierdził,  że  bezsprzecznie  trzeba

dotować  takie  miejsca.  W Lesznie  też  dopłacają.  Takie  miejsca  są  potrzebne,  ludzie  są

zdrowsi. Pan Radny pochwalił się, że działa w sporcie od 70 lat.

Przystąpiono  o  głosownia:  9  osób  za  (9  obecnych).  Projekt  uchwały  został  pozytywnie

zaopiniowany. 

Ad.4.Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2021 rok. 

Projekt uchwały krótko omówiła Skarbnik Miasta pani Aneta Ochocka. 

Pan Radny Dariusz  Grodziński  zapytał  czy  na  sesji  pojawi  się  autopoprawka w związku

z remontem płyty Głównego Rynku.

Pan Grzegorz Kulawinek Wiceprezydent Miasta odpowiedział, że nie wie. 

Pani Skarbnik powiedziała, że jeszcze raz wznowione zostanie postępowanie.

Przystąpiono  do  głosowania:  7  osób  za,  2  osoby się  wstrzymały  (9  obecnych).  Projekt

uchwały został pozytywnie zaopiniowany. 

Ad.5.Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej dla Miasta

Kalisza na lata 2021 – 2043. 

Projekt uchwały krótko omówiła Skarbnik Miasta pani Aneta Ochocka. 



Wobec  braku  pytań  przystąpiono  do  głosowania:  8  osób  za,  1  osoba  się  wstrzymała

(9 obecnych). Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany. 

Ad.6.Projekt uchwały w sprawie ustalenia „Zasad i warunków sytuowania na terenie

miasta  Kalisza  obiektów  małej  architektury,  tablic  reklamowych  i  urządzeń

reklamowych oraz ogrodzeń, ich gabarytów, standardów jakościowych oraz rodzajów

materiałów budowlanych, z jakich mogą być wykonane”. 

Pan  Radny  Artur  Kijewski  powiedział,  że  na  Komisji  Rozwoju  punkt  ten  został  zdjęty

z porządku obrad. Zaproponował, żeby na tej Komisji powiedzieć tylko o tym co było „kością

niezgody” na Komisji Rozwoju.

Pani  Agnieszka  Wypych,  zastępca  naczelnika  Wydziału  Budownictwa,  Urbanistyki

i Architektury powiedziała, że w styczniu odbędzie się spotkanie z radnymi.

Pani Radna Kamila Majewska zgłosiła wniosek o zdjęcie z porządku obrad projektu uchwały.

Pan Radny Dariusz Grodziński zadał pytanie skąd w projekcie 30 m od skrzyżowania. Dodał,

że 12 miesięcy to zbyt krótko.

Pan Radny Leszek Ziąbka zwrócił uwagę na duże reklamy w strefie „A”.

Pani  Radna  Majewska  poprosiła,  by  zbadać  ile  stracą  przedsiębiorcy  i  ile  miasto.

Zaproponowała, by zaprosić wszystkich przedsiębiorców.

Pan  Radny  Kijewski  powiedział,  że  trzeba  działać  rozsądnie,  trzeba  znaleźć  rozwiązania

najkorzystniejsze, ale na pewno nie da się wszystkich zadowolić. 

Przegłosowano wniosek - 8 osób za, 1 osoba przeciw (9 obecnych). Projekt uchwały został

zdjęty z porządku obrad. 

Ad.7.Korespondencja:

a) Pismo  Wiceprezydenta  Miasta  Kalisza  z  dnia  9  grudnia  2021  r.

(WKST.3020.5.13.2022)  z  zaproszeniem  Przewodniczącego  oraz  1  członka

Komisji Edukacji, Kultury i Sportu do udziału w pracach Komisji Konkursowej

oceniającej oferty na realizację w 2022 roku zadań z zakresu rozwoju sportu;

Pan  Radny  Grzegorz  Chwiałkowski  wskazał  Radnego  Tomasza  Bezena  –  jako

najbardziej zorientowanego w kwestiach sportu. Jako drugą osobę rekomendowano p.

Elżbietę Dębską.

Zgłoszono  jeszcze  kandydaturę  p.  Grodzińskiego,  ale  przed  głosowaniem  sam  ją

wycofał. 

Za kandydaturą p. Bezena głosowało 6 osób, przy 3 osobach wstrzymujących się. 

Za kandydaturą p. Dębskiej zagłosowało 9 osób za (przy 9 obecnych). 

b) Zarządzenie Nr 771/2021 Prezydenta Miasta Kalisza z dnia 9 grudnia 2021 r.

w sprawie  wyboru wariantu  średniej  niezbędnej  do  obliczania  relacji  na  lata

2022-2025, o której mowa w art. 243 ustawy o finansach publicznych;

Pani  Skarbnik  Aneta  Ochocka  powiedziała  o  wyborze  wzoru.  Radny  Dariusz

Grodziński  podkreślił,  że  „będziemy  bacznie  przyglądać  się”,  ponieważ  mieliśmy

zawyżony  wskaźnik przez 500 plus.

c) Uchwała  Nr  SO  –  2/0951/697/2021  Składu  Orzekającego  Regionalnej  Izby

Obrachunkowej w Poznaniu z dnia 13 grudnia 2021 r.  w sprawie:  wyrażenia



opinii o możliwości sfinansowania deficytu przez Miasto Kalisz przedstawionego

w projekcie budżetu na 2022 rok;

Komisja zapoznała się z uchwałą. 

d) Uchwała  Nr  SO  –  2/0952/215/2021  Składu  Orzekającego  Regionalnej  Izby

Obrachunkowej w Poznaniu z dnia 13 grudnia 2021 r.  w sprawie:  wyrażenia

opinii o projekcie uchwały budżetowej Miasta Kalisza na 2022 rok;

Komisja zapoznała się z uchwałą. 

e) Uchwała  Nr  SO  –  2/0957/215/2021  Składu  Orzekającego  Regionalnej  Izby

Obrachunkowej w Poznaniu z dnia 13 grudnia 2021 roku w sprawie: wyrażenia

opinii

o projekcie Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Kalisza na lata 2022-2043.

Komisja zapoznała się z uchwałą. 

Ad.8.Sprawy bieżące i wolne wnioski.

Brak. 

Ad.9.Zamknięcie posiedzenia.

Wobec  wyczerpania  porządku  obrad  Przewodniczący  Komisji  Edukacji,  Kultury  i  Sportu

Rady Miasta Kalisza zamknął posiedzenie dziękując wszystkim za udział oraz dyskusję. 

Przewodniczący

                    Komisji Edukacji, Kultury i Sportu

                     Rady Miasta Kalisza

                                             /... /

                           Marian Durlej


